



CMD 24-M29
File/dossier 6.02.01
Date: 2024-08-13
e-Doc Word 7337840
e-Doc PDF 7338591

Notice of Meeting

Commission Meeting

September 12, 2024

By direction of the President, notice is hereby given that the Canadian Nuclear Safety Commission will be holding a **virtual public meeting** on Thursday, September 12, 2024

The meeting will begin at 9am (ET)

The meeting will be webcasted live on <https://www.cnsccsn.gc.ca/eng/>.

Documents will be available on the [CNSC Website](#)

Avis de réunion

Réunion de la Commission

Le 12 septembre 2024

Sur l'ordre du président, avis est donné que la Commission canadienne de sûreté nucléaire tiendra une **réunion publique virtuelle** le jeudi, 12 septembre 2024

La réunion débutera à 9 h (HE)

La réunion sera webdiffusée en direct à <https://www.cnsccsn.gc.ca/fra/>.

Les documents seront disponibles sur le [site web de la CCSN](#)

ITEMS ON THE AGENDA

For confirmation of the items on the agenda, consult the agenda to be published after August 28, 2024.

September 12, 2024: 9am (ET)

- Approval of the Agenda
- Approval of the Minutes of the May 22, 2024 Commission Meeting
- Status Report on Power Reactors
- **Event Initial Report**
Ontario Power Generation, Bruce Power, and NB Power: Potential neutron exposure of workers
- **Event Initial Report**
Ontario Power Generation: Pickering Nuclear Generating Station Unit 4 Loss of Class IV Electrical Power
- **Event Initial Report**
Metro Testing & Engineering Ltd.: Exposure of a person in excess or potential for excess of the applicable radiation dose limits prescribed by the *Radiation Protection Regulations*
- **Update from CNSC Staff**
Follow up on the Event Initial Report for the Vancouver General Hospital presented at the December 13-14, 2023, Commission Meeting

ITEMS À L'ORDRE DU JOUR

Pour confirmer les points à l'ordre du jour, veuillez consulter l'ordre du jour qui sera publié après le 28 août 2024.

Le 12 septembre 2024: 9 h (HE)

- Approbation de l'ordre du jour
- Approbation du procès-verbal de la réunion de la Commission du 22 mai 2024.
- Rapport d'étape sur les centrales nucléaires
- **Rapport initial d'événement**
Ontario Power Generation, Bruce Power, Énergie NB: Exposition potentielle des travailleurs aux neutrons
- **Rapport initial d'événement**
Ontario Power Generation : Perte de l'alimentation électrique de classe IV à la tranche 4 de la centrale nucléaire de Pickering
- **Rapport initial d'événement**
Metro Testing & Engineering Ltd. : Exposition d'une personne qui a dépassé, ou qui est susceptible d'avoir dépassé, les limites de dose de rayonnement applicables prescrites dans le Règlement sur la radioprotection
- **Mise à jour du personnel de la CCSN**
Suivi du rapport initial d'événement pour l'Hôpital général de Vancouver présenté à la réunion de la Commission du 13-14 décembre 2023